
Protokoll till styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Styrelsemöte digitalt med Teams 201112 kl. 9.00–12.00 

 

Närvarande: Ulla Lindbom, Maria C Strandberg, Merab Kokaia, Åsa Amandusson, Johan 

Zelano, Helene Sundelin, Johan Zelano, Marita Englund, Måns Berglund, Helena Gauffin, 

Roland Flink 

Frånvarande: Ulrika Sandvik 

 

§ 1 Merab Kokaia valdes till protokolljusterare. 

§ 2 Inga synpunkter framkom på föregående protokoll. 

§ 3 Mötet bedömdes behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

§ 4 Rapport föredrogs av skattmästaren. 

 

§ 5 ILAE - Ulla har varit i kontakt med Socialdepartementet och Socialstyrelsen och 

uppvaktat med dokument. ILAE har skaffat ny hemsida som är något bättre än 

tidigare. 

 Diskussion kring SES aktivitet inom ILAE och internationella nätverk. 

 Nordiskt samarbete diskuteras. F.n. ganska låg aktivitet. 

 

§ 6 Epilepsiförbundet planerar göra små film-klipp som ska publiceras på internet. 

Har fått ekonomiskt stöd av UCB. Måns Berglund och Johan Zelano har viss 

kontakt med förbundet. 

 

§ 7 Planer för 2021–2022 

o Höstmöte/Årsmöte 2020: Göteborg– Johan ger en sista uppdatering 

o Höstmöte/Årsmöte 2021: Uppsala– uppdatering: Ämnet är 

”Kontroverser inom epilepsi”. Åsa A har gjort en planering och en 

preliminär budget. Programmet diskuteras och Åsa återkommer. 

o Höstmöte/Årsmöte 2022: Umeå – förslag på tema diskuteras: Vad 

kan avancerad teknologi göra för epilepsivården? 

o Workshops/seminarier/webinarier – inget nytt. 

  

§ 8  Svenska neurologföreningen – neurologiveckan 2021 är 19-21 maj och kommer 

att bli helt digitalt. Mötet kommer att vara sponsrat med avgifter för deltagare.  

 SES slot/program: 

  

§ 9 Inga inkomna ansökningar om resestipendier. 

 

§ 10 Inga nya skrivelser. 

 

§ 11 Inga nya rapporter.  

 

§ 12  SES hemsida: Inget nytt att rapportera från webbmästare Marita Englund. 

 

§ 13 Sponsorer kommer att bjudas in enligt tidigare beslut till mötet i Uppsala. 

 

§ 14 Övriga frågor  



- Dags att förnya oss som medlemsförening? Diskussion påbörjas och 

kommer att följas upp framgent. 

- Nästa möte: 14/12; tid 16.30. 

 

 

 

Sekreterare  Ordförande  Protokolljusterare  

 

 

Maria Strandberg Ulla Lindbom Merab Kokaia 

    

  


